
Referat fra elevrådsmøte v/Holviga skole 

 

Dato: 05.03.25 

Sted: Møterom 2, Holviga barneskole 

Til stede: Alle representanter 

Referent: Kontaktlærer for elevrådet, Lisa Kile 

 

Saker fra trinnene 

 

Sak 1: 

Prosjektleder Silje skal i dag vise frem skolen til de ansatte. Det vil etter dette bli publisert en 

sak om dette på skolens hjemmeside, og det vil også komme en artikkel i Grimstad 

Adressetidende. På denne måten vil alle få muligheten til å se hvordan skolen ser ut fra 

utsiden. Elevrådets oppgave i denne sammenhengen er å ha et møte med 

landskapsarkitekten som jobber med uteområdet til den nye skolen. De ønsker at elevrådet 

skal komme med råd og forslag til hvordan uteområdet bør utformes. 

 

Sak 2: 

Det har vært en diskusjon blant elevene på 6. og 7. trinn angående plasseringen av målene 

på kunstgressbanen. Lisa skal snakke med de voksne om dette. Spørsmålet er om elevrådet 

selv kan gå ut og flytte målene. Noen dager er målene skjevt fordelt, og det oppleves som 

urettferdig dersom noen trinn ikke har mål å spille på. Derfor er det viktig å finne en løsning 

der målene kan flyttes ved behov. 

 

Sak 3: 

Skolen har mottatt mange fotballer fra Jerv. Disse skal fordeles likt mellom alle trinn slik at 

alle får glede av dem. 

 

Sak 4: 

Det har blitt diskutert om elever på 5.–7. trinn burde få lov til å bruke paraply i skolegården. 

Per i dag er dette ikke tillatt på grunn av faren for at noen kan få en paraplyspiss i øyet, 

spesielt når det er mange paraplyer i bruk samtidig. 

 

Sak 5: 

Det har kommet inn et ønske om å fjerne stokkene rundt grusbanen, ettersom ballen spretter 

uforutsigbart når den treffer dem. Lisa skal undersøke muligheten for å få fjernet disse 

stokkene. 

 

Neste møte: mandag 17.mars kl. 12.00 


